



CANADA

[Redacted]

[Redacted]

Application/Demande: [Redacted]

UCI/IUC: [Redacted]

WORK PERMIT/PERMIS DE TRAVAIL

CLIENT INFORMATION/INFORMATION DU CLIENT

Family Name/Nom de Famille: [Redacted]
 Given Name(s)/Prénom(s): [Redacted]
 Date of Birth/Date de naissance: [Redacted] (yyyy/mm/dd - aaaa/mm/jj)
 Sex/Sexe: [Redacted]
 Country of Birth/Pays de naissance: [Redacted]
 Country of Citizenship/Citoyen de: [Redacted]
 Travel Doc No./N° du document de voyage: [Redacted]

ADDITIONAL INFORMATION/INFORMATION SUPPLÉMENTAIRE

Date issued/Délivré le: 2022/08/25 (yyyy/mm/dd - aaaa/mm/jj)
 Expiry Date/Date d'expiration: 2024/08/25 (yyyy/mm/dd - aaaa/mm/jj)
 Case Type/Genre de cas: [Redacted]
 LMIA or Exempt No./N° de l'EIMT ou Dispense: [Redacted]
 Employer/Employeur: ANY EMPLOYER
 Employment Location/Emplacement de l'emploi: UNKNOWN
 Occupation/Profession: OPEN
 In Force From/En vigueur le: 2022/08/25 (yyyy/mm/dd - aaaa/mm/jj)

Conditions:

1. UNLESS AUTHORIZED, PROHIBITED FROM ATTENDING ANY EDUCATIONAL INSTITUTION, OR TAKING ANY ACADEMIC, PROFESSIONAL OR VOCATIONAL TRAINING COURSE.
2. NOT VALID FOR EMPLOYMENT IN BUSINESSES RELATED TO THE SEX TRADE SUCH AS STRIP CLUBS, MASSAGE PARLOURS OR ESCORT SERVICES.

Remarks/Observations:

DOES NOT CONFER TEMPORARY RESIDENT STATUS.

THIS DOES NOT AUTHORIZE RE-ENTRY/CECI N'AUTORISE PAS LA RÉ-ENTRÉE

THIS FORM HAS BEEN ESTABLISHED BY THE MINISTER OF IMMIGRATION, REFUGEES AND CITIZENSHIP CANADA - THIS DOCUMENT IS THE PROPERTY OF THE GOVERNMENT OF CANADA
FORMULAIRE ÉTABLI PAR LE MINISTRE DE L'IMMIGRATION, RÉFUGIÉS ET CITOYENNETÉ CANADA - LE PRÉSENT DOCUMENT EST LA PROPRIÉTÉ DU GOUVERNEMENT DU CANADA



The terms and conditions under which you are authorized to remain in Canada are listed on the front of this document. Please read them carefully.

The client number shown on the front of this document is your unique client identifier (UCI). This number provides access to the information on your file. You should include your client number on any further correspondence with Canada Immigration. For your own protection, you should not allow other people to use this number.



If you wish to extend your stay in Canada as a temporary resident (visitor, student or worker), you must complete an application form. To ensure that you receive your new document before the previous one expires, you should submit your application AT LEAST 30 DAYS BEFORE the expiry date of your status. To apply to extend your stay, please go to: Canada.ca. Should you require clarification or additional information, you may telephone the client support center at one of the following numbers:

Anywhere in Canada (toll-free) 1-888-242-2100

If you use a Text telephone (TTY), you may access our TTY service at 1-888-576-8502.

Les conditions régissant votre séjour au Canada figurent au recto du présent document. Veuillez les lire attentivement.

Le numéro de client indiqué au recto du présent document est votre Identificateur unique du client. Comme il donne accès à votre dossier, veuillez le mentionner chaque fois que vous écrivez à Immigration Canada. Pour votre protection, vous ne devez jamais permettre à d'autres personnes de l'utiliser.

Si vous souhaitez prolonger votre séjour au Canada à titre de résident temporaire (visiteur, étudiant ou travailleur), veuillez remplir le formulaire à cet effet. Afin de recevoir votre pièce officielle avant que l'ancienne n'arrive à terme, veuillez présenter votre formulaire de demande AU MOINS 30 JOURS AVANT la date d'échéance de votre statut au Canada. Pour présenter une demande d'extension de votre séjour, allez à la page Canada.ca. Pour obtenir de plus amples renseignements, veuillez appeler le centre de soutien des clients à l'un des numéros suivants :

Partout au Canada, appelez sans frais le 1-888-242-2100

Si vous vous servez d'un télécscripteur (TTY), composez le 1-888-576-8502.

